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PROTOKOLLSANTECKNING 
  

Ärende 9: Alla barn behöver förskola – initiativ 
från Socialdemokraterna 
 

I november 2019 lämnade vi socialdemokrater in ett nämndinitiativ till 
förskolenämnden. Vår argumentation mynnade ut i två förslag. 
Det ena var att nämnden ska begära en redovisning områdesvis av hur många 
barn som står utanför förskoleverksamhet. Det förslaget har nämnden nu fattat 
beslut om och inriktningen är att uppdraget ska redovisas i juni. Vi  förutsätter 
att redovisningen också görs årskullsvis. 
 
Vårt andra förslag var att vårdnadshavare som valt att inte anmäla sitt/sina 
barn till förskoleverksamhet skulle tillfrågas om intresse och erbjudas att välja 
en form och placering som passar barnet och familjen bäst. Det förslaget 
”anses besvarat”. 
 
Vårt initiativ bygger på övertygelsen att (nästan) alla barn mår bra av att delta i 
någon form av förskoleverksamhet. Det finns forskning som visar att barn som 
inte gått i förskola har sämre förutsättningar in i skolans värld avseende språk, 
social förmåga med mera. Vårt förslag skulle ge en förbättrad integration. Vi 
hade en argumentation som bygger på citat från antagna styrdokument som 
Skollagen, Läroplanen för förskolan, Mål och budget 2020 och 
Barnkonventionen är några exempel. 
 
Vi beställde in redovisning av hur vårdnadshavare informeras om förskolan. Vi 
har ännu inte fått möjlighet att analysera den listan, men spontant verkar den 
typ av samverkan som regionen och socialtjänsten prövar vara mest intressant 
för att motsvara våra ambitioner. Nu avvaktar vi redovisningen i juni.  
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